


Revision av verksamheten år 2024 

Jag har granskat styrelsens verksamhet, utifrån protokoll förda vid styrelsemötena. Bokmässan och 

att utse årets folkbildare och förvillare har även detta år varit de stora projekten under året. Båda har 

genomförts på ett utmärkt bra sätt. Många förslag har lagts fram och alla har ännu inte genomförts, 

exempel: en arbetsgrupp för att bemöta antivaxx-lobbyn, ta fram ett nyhetsbrev och utarbetandet av 

ett årshjul.  Exempel på saker som genomförts: en ny broschyr och nya T-tröjor har tagits fram, en 

text om alternativmedicin finns nu på 1177.se och en arbetsgrupp har bildats för att värva nya 

medlemmar. På det stora hela ger protokollen en bild av ett gediget arbete av styrelsen. 

  Lite självkritiskt konstaterar styrelsen redan 2023 att man försummat att upprätta en lista över 

kvarstående ärenden, dvs beslutade ärenden som inte genomförts. Så vitt jag kan se har denna lista 

ännu inte realiserats. 
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